
 

 

Številka:  17. 

Datum: 30. 6. 2022 

 

Z A P I S N I K 

 

17.  seje Krajevne skupnosti Osek - Vitovlje, ki je bila dne 16. 6. 2022 v Domu krajanov 
Osek - Vitovlje, s pričetkom ob  20 uri.  
 
"Sejo je skladno s 13. členom Odloka o krajevnih skupnostih v Mestni občini Nova Gorica 
vodil/-a  DOMINIK LIČEN , zadnji izvoljeni predsednik ". 
 
Zapisnik je vodil/-a HELENA WINKLER.   
 
Prisotni:  Aneja Ličen, Dominik Ličen, Aleš Košuta, Anton Peršič, Helena Winkler, Franc 
Živec, Tanja Rijavec. 
Odsotni: Anton Peršič 
Prisotna tudi vabljena predsednika Bogdan Vrtovec iz KTD Osek in Marko Kompara iz 
KTD Vitovlje, prisotna sta bila tudi Slavko Remec, Vojko Ličen.  

 

Dnevni red: 

1. pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

2. poročanje o izvedbi participativnega proračuna za projekt ureditev okolice cerkve na 

Vitovljah in Doma krajanov v Oseku (poročata predsednika društev) 

3. pregled proračunske kartice 

4. odpravljanje napak pri Domu krajanov 

5. projekt Varna pot v šolo 

6. Milan Badalič – ureditev parcel pri pokopališču v Oseku 

7. Vitovska cesta – obljuba MONG za ureditev 

8. Sanacija divjega odlagališča 

9. Sanacija zidu – pokopališče sv. Lucija 

10. pobude, mnenja, predlogi (OŠ Šempas pobuda za dozidavo učilnic, postavitev ograje 

dom KS, cestno ogledalo, postavitev ovir, Bogdan Vrtovec …) 

11. Prošnje (Winker, Peršič …) 

12. drugo … 

 



 

Ad 1) 

Pregledali in pokomentirali smo zapisnik prejšnje seje.  

Dominik L. pove, da ostaja nerešena 1. točka - uveljavitev bančne garancije za Dom 

krajanov Osek – Vitovlje. Tanja R.  prebere e-mail s strani Jake Fabjana, kjer navaja, da 

v kolikor do 20. 6. 2022 niso odpravljene napake, se uveljavlja bančno garancijo.  

 

Zapisnik smo sprejeli.  

 

Ad 2) 

Dominik L. pove, da je v Oseku zaključenih 95 % aktivnosti iz participativnega proračuna, 

manjka le še nekaj malenkosti. Pobuda staršev je bila ograja ob potoku pri Domu krajanov. 

Predlog participativne ekipe so tudi označevalne table z znamenitostmi kraja – turistično 

obveščevalna tabla. 

Marko Kompara (predsednik KTD Vitovlje) predstavi potek izvedbe aktivnosti iz 

participativnega proračuna za Vitovski del. KTD Vitovlje se je zavezalo, da naredijo veliko 

sami: sami so plačali del asfalta v višini 3.600 €, skrle in material za temelje. Delo je 

potekalo 4 dni po cel dan, speljali so 15 prikolic materiala za nasutje in izravnavo terena 

pred cerkvijo. Ograja bo stala 6.500 €.  

Sklep: Ograja ob potoku ni smiselna – otroci se bodo povzpenjali po ograji. Idejo za 

zamenjavo in obnovitev tabel sprejmemo – denar gre iz ostanka participativnega 

proračuna.  

 

Ad 3) 

Dominik L. pove, da je MONG na postavki ceste dodala še 8.000 €, skupaj je sedaj še na 

razpolago 9.600 € 

Na postavki kontejnerska mesta je 600 €, na postavki prireditve in praznovanja je bilo 1.850 

€, 400 € je bilo namenjeno za nogometni turnir v Šempasu, 1.400 € je še razpoložljivih.  

Na postavki investicijsko vzdrževanje Doma krajanov in prireditvenega prostora Vitovlje 

je še 9.500 € 

 

Ad 4) 

Dominik L. pove, da se bo koristilo bančno garancijo.  

 

 



 

 

Ad 5) 

Dominik L. pove, da je s strani OŠ Šempas prišla pobuda za dozidavo 4 učilnic, ki naj bi 

bile zgrajene pred začetkom šolskega leta 2023/2024. 

Tanja R. prebere tudi odgovor policije (Varna pot v šolo), da se strinjajo s predlagano 

ureditvijo varne poti v šolo. Nujen pa je prehod za pešce pri gostilni Olga.  

V ta namen Dominik L. pove, da so sredstva v letošnjem občinskem proračunu namenjena 

odkup parcel za vzpostavitev varne poti  šolo Osek in Vitovlje.  

 

Ad 6) 

Dominik L. pove, da je Milan Badalič končno podpisal za ureditev parcel pri pokopališču: z 

izdelavo podpornega zidu in kanalizacije. Sredstva so rezervirana cca 8.500 € - postavka 

ceste. Predvidevamo, da bo pričetek del v začetku septembra.  

 

Ad 7) 

Dominik L. pove, da sta Marjan Jug in Jaka Fabjan obljubila sanacijo bankine v Dolenjah 

– Badaliči in pod Vilo Vitovlje. Ureditev pričakujemo v tem letu.  

 

Ad 8) 

Dominik L. pove, da je s strani hidrotehnika prišla prijava glede divjega odlagališča na 

Polanah.  

 

Sklep: Sklenemo, da kontrola ni možna, bomo pa namestili zaščitno ograjo z opozorilnimi 

tablami ter delno sanacijo odlagališča. Aneja L. prebere odgovor na prijavo.  

 

 

Ad 9) 

 

Dominik L. pove, da je sanacija zidu pri pokopališču sv. Lucija končana.  

 

 

 

 



 

 

Ad 10) 

Bogdan Vrtovec predstavi zadevo glede parcele št. 1710 k. o. Osek.  - pod pokopališčem, 

ki bi bila namenjena manjšemu ekološkemu otoku. KTD Osek se ne strinja s postavitvijo 

ekološkega otoka na tej parceli, saj bi kvaril izgled na vstopni točki v vas. 

Sklep: Nova lokacija za postavitev ekološkega otoka je na parkirišču ob kapelici št. 1696/2. 

Predlog je dve parkirni mesti uničiti, da se lahko uredi ekološki otok. S tem predlogom se 

strinjajo predstavniki KTD: Slavko Remec, Vojko Ličen in Bogdan Vrtovec.  

 

Zamenjati je potrebno dve cestni ogledali, eno na križišču na Mišneku, druga pa pod 

staro šolo Osek 49. Sprejmemo pobudo za nabavo novih cestnih ogledal v velikosti 

60x40.  

 

Ad 11) 

Prošnja: Oton Winkler, Vitovlje 31 – predlog za ureditev statusa ceste. Zadevo smo 

predali Silvani Matelič. Čakamo odgovor.  

 

Prošnja: Aleksander Košuta – puščanje greznice pod objektom Romana Peršiča. Zadevo 

na MONG je prevzel Jernej Kogoj. 

  

Prošnja: Anej Peršič in Katarina Cijan – ureditev meje med javnim dobrim in zasebno 

parcelo. Pridobili so gradbeno dovoljenje za gradnjo hiše, želeli bi urediti mejo med javnim 

dobrim in parcelo v lasti Aneja Peršiča. Situacijo je prišel pogledat Branko Pregelj (MONG) 

in dal zahtevo za izmero poti. Dominik L., Franko Ž., Branko P., Anej P. in Katarina C. so 

se na ogledu dogovorili, da bo minimalna širina poti brez ovir 3,5 m. KS se strinja.  

 

Težava: Postavitev kamna pri Cekcu. Po mnenju vaščanov, ga prosimo da skalo odstrani. 

Obvestimo tudi pristojne službe in pridobimo mnenje.  

 

Ad 12) 

- Marko Kompara je vprašal če se lahko KS pozanima o zadevi zidu za njegovo hišo. 

Zadevo je prevzel Anton Peršič, lahko gre tudi direktno na MONG. 

- Franko Ž. pove, da bo kupil zalivače za pokopališče sv. Lucija. 



- Marko Lovše nikoli ni plačal do roka najemnino za grob. Postopek, ki sledi: komunala mu 

bo dala nalepko na grob, v kolikor ne plača v roku 2 let, mu grob odvzamejo.   

 

 

- Aneja L.  pove, da smo dobili poziv za dostavo prvih meritev MČN glede skladnosti 

obratovanja. 

 

 

 

Zapisala:  Helena Winkler                            Predsednik KS Osek-Vitovlje 

             Dominik Ličen 

 

                                                                                                                                               

 

 

 


